
Referat af afdelings bestyrelsemøde, den 29. Maj 

Deltagere: Hanne, John og Eva  

Afbud fra Jette 

1. Godkendelse af seneste referat - Godkendt


2. Siden sidst


1. Parkeringspladser - det tilbud vi har fået er for dyrt. Eva kontakter 
Eske


2. Opsamling på lys på stierne. Den fremsendte lampe godkendt, 
men vi overvejer om projektet skal igangsættes nu, da vi gerne vil 
have et bedre overblik af økonomien.


3. Hjertestarter - afventer tilbagemelding fra lægerne


4. Vi har sendt mail til adm. omkring vores regnskab 2023, da vi vil 
have afklaring på omkring 10 punker - vi afventer svar fra adm.


3. Hvad skal vi have med til kommende budgetmødet vedr. 2025


1. Regnskab/budget - vores afd., selskabslokale, lægehus vil vi 
gerne have bedre synliggjort


2. Henlæggelser - hvad kan vores økonomi / afdeling bære


3. Afklaring på udvendig vedligeholdelse (maling)


4. Afklaring på vedligehold af udestuer - præcisering i forbindelse 
med fraflytning / indflytning. Og vedligeholds forpligtelsen?


5. Klare regler ved fraflyttersyn.


4. Sommeren 2024


1. Sommer komsammen på fællesarealet søndag den 23/6 kl. 14.00 
- Eva laver seddel


2. Petanque - Eva laver seddel


5. Flyttemappe - revideres - udsættes til næste møde




6. Næste møde ved Eva d.30/7 kl 19.00  - Gennemgå udkast til 
Årsberetningen


7. Evt. 


Ref. Eva 



